
Beantwoording van de vragen van de heer Hoogeslag (GB).  
 

 
- Is er meer inzicht in het scheidingspercentage? Als voorbeeld: bij hoeveel huishoudens 
ligt dit boven de 90% en bij hoeveel huishoudens ligt dit beneden 50%? 
Er zijn gegevens bij ons aanwezig over hergebruikspercentages/scheidingspercentages. Deze 
zijn niet te herleiden naar individuele groepen of adressen. We kunnen dus niet exact 
aangeven bij hoeveel procent van de huishoudens dit op 50 % ligt of op een ander 
percentage. We hebben alleen het gemiddelde percentage over het totaal.  
 
- Hoeveel procent van de huishoudens heeft in 2016  2 keer achter elkaar een container 
restafval aangeboden? 
Het percentage is af te leiden uit de grafiek die is bijgevoegd. Huishouden die minimaal 7 
maal of vaker de container aanbieden op jaarbasis hebben dit minimaal 1 keer achter elkaar 
gedaan. Dit is dus 40% van de huishoudens die gebruik maken van een restafvalcontainer 
van 240 liter of 140 liter.  
 
- Is er geografisch inzicht in de slechte scheiding van afval, welk percentage groenafval zit 
in het buitengebied bij het restafval en hoe is dit in de kernen? 
Uit de sorteeranalyse van de laatste 3 jaren kunnen we afleiden dat er gemiddeld 36% gft 
afval in het restafval aanwezig is. Soms ligt het er iets boven soms iets eronder. Uit de 
gegevens van de laatste jaren kan geen conclusie worden getrokken dat er in het 
buitengebied meer gft in het restafval wordt aangeboden.  
  
- Wat gaat er gebeuren met de extra containers die in het verleden zijn aangevraagd? Blijft 
het mogelijk om extra restafvalcontainers aan te vragen? 
De extra containers die zijn aangevraagd en zijn geleverd blijven beschikbaar voor deze 
huishoudens.  
Het is inderdaad mogelijk om een extra restafvalcontainer aan te vragen indien nodig. Dit 
geldt in ieder geval voor grote gezinnen en in het kader van medische indicatie.  
  
 
  


